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Voorwoord
Beste gemeenteleden,

Voor u ligt de wintereditie van het Gemeenteblad. Een editie met terugblikken en vooruitblikken, een
editie waarin we kennismaken met verschillende (nieuwe) gemeenteleden en onze creativiteit kwijt
kunnen met puzzelen en pizza’s bakken. 

Terug- en vooruitblikken doen we ook in deze adventsperiode. In dankbaarheid terugkijken naar wat
gebeurde in de eerste kerstnacht in Bethlehem. En tegelijkertijd ook vooruitzien naar wat nog komt:
Jezus’ tweede komst en een nieuwe hemel en een nieuwe aarde, waar gerechtigheid woont. Wat
kunnen we daar, zeker in deze onrustige tijd, naar uitzien!
Kortom; een gezellige en inspirerende wintereditie. 

Pak er lekker een kop koffie of een beker warme chocomelk bij. Veel leesplezier gewenst!

Hartelijke groet,

De redactie

Trijntje Bos

Ankie de Jong

Herlinde Kooiker

Grietje Krol

Redactie
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Heeft u ideeën voor het volgende nummer of wilt u een bijdrage leveren? Of heeft u foto's

gemaakt bij een activiteit, die we in het blad met de gemeente kunnen delen? 

Mail naar gemeenteblad@hervormdrouveenstaphorst.nl.

Foto op de voorpagina door Geert Kleis Fotografie



Wie wat bewaart, heeft wat!
De meesten van ons weten denk ik wel dat ik
naast het ambt ook als “kluizenaar” het analoge
archief beheer en inventariseer. Kortom het
bijeen brengen en houden van kerkelijke
neerslag. Als lokaal kerkelijk “dorpsarchivaris”
beoog je daarmee elkaar met  
geheugensteuntjes van dienst te kunnen zijn.
Dan speelt bewaren een belangrijke rol. 
Maar dat houdt mij niet alleen bezig. Het begrip
bewaren krijgt veel meer raakvlakken als je de
Schriften openslaat en in het ambt staat. ‘Gods
openbaring is op Schrift komen te staan’.

Bewaren en de schepping
Op vakantie. De met sneeuw bedekte hoge
bergen laten een diepe indruk achter. Of weer
andere in het gedicht van Guido Gezelle: “Het
schrijverke”. Waar een (klein) waterkevertje
kronkelend over het water rent en als het ware
de naam van God schrijft. 
Ook Mozes noemt de schepping: ‘En God zag al
wat Hij gemaakt had, en zie: het was zeer goed.
En Hij zette de mens in de Hof van Eden om die
te bewaren.’ 
Maar vanuit Eden tot en met het heden is de
schepping in het geding! Confronterend is het
actuele nieuws: milieuschandalen,
klimaatverandering, uitputting van de aarde. In
de beginne is het niet zo geweest! 

Bewaren en de 10 woorden
We lezen dat de 10 geboden twee keer op de
berg Sinaï aan Mozes zijn gegeven. Gods
heiligheid wordt gestempeld. De twee
handteerbare tafelen zijn aan weerszijden door
God van tekst voorzien: de “grondbeginselen”.  
Deze werden apart bewaard in de ark van het
verbond: grootte LxHxB 2,5 x 1,5 x 1,5 el. De
decaloog bekleedt een centrale rol onder het
volk. En als deze woorden in de wind geslagen
werden, haalden ze zich Gods toorn op de hals.
De profeten weten er over mee te praten.

Bewaren en het hart
De profeet Jeremia neemt ons mee naar de
binnenkant. Het gaat niet om de vorm maar om
de inhoud. Hij brengt niet alleen het Woord Gods
over, maar worstelt er zelf mee en ook met God
om Zijn volk. Hij doet een appèl op het volk en
eist met klem de vernieuwing van het hart. De
grondgedachte - Ik zal uw God zijn en u zult Mijn
volk zijn - is ontaard. De profeet verstaat en
vertaalt Gods heiligheid. Zijn oproep wordt hem
door het volk niet in dank afgenomen. Jeremia
belandt in de put. Maar lees zijn moedgevende
klaagzangen; Jeremia 32:2vv.

Bewaren in het nieuwe verbond
De herders reisden naar Bethlehem om de
beloofde Messias – Jezus - te zien. Zij vertolken
met veel woorden de nachtelijke openbaring en
ervaring. Maria bewaarde al deze dingen en
overlegde die in haar hart. De adventsboodschap
komt binnen.
Jezus, de goede Herder, is het Lam, waarvan
Mattheüs zegt: ‘Meent niet dat Ik gekomen ben
om de Wet of de Profeten te ontbinden; … …
maar om te vervullen.’ Verzoening door
voldoening. Sparende en bewarende genade!
 
Bewaren en ontwaren
Daarom zal uit de werken der wet geen vlees
gerechtvaardigd worden voor Hem; ‘want door
de wet is de kennis der zonde’, houdt Paulus ons
voor. We ronden af naar Boven! Die in de Zoon
gelooft, die heeft het eeuwige leven; maar die de
Zoon ongehoorzaam is, die zal het leven niet
zien, maar de toorn Gods blijft op hem. Leef met
het Leven..! Prijs Zijn Naam!

Meditatie
D O O R  S E N I O R E N O U D E R L I N G  B E R T U S
V A N  S P I J K E R E N
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Voor stichting Viitor (voorheen: Educare 4 Life)
staat in 2024 een diaconiereis gepland.
Stichting Viitor helpt arme gezinnen, kinderen
met een beperking en straatkinderen in
Roemenië. 
8 handige klussers met elk twee rechterhanden
gaan een huis bouwen. Met de school in Siret als
uitvalsbasis voor de klussers bouwen ze in de
week tussen Hemelvaartsdag en Pinksteren (13
t/m 18 mei 2024) verder op het bestaande
fundament. Vloeren, muren, kozijnen, elektra… er
is meer dan genoeg te doen! 

Voorzitter van het bestuur Gerry Stegeman – die
we nog kennen van onze diaconiereis in 2018 en
2019 toen jonge gemeenteleden hielpen aan de
bouw van een schoolgebouw in Siret – praat ons
in januari verder bij over wat er precies gedaan
moet worden. 

De klussers:
1. Bram den Dikken
2. Richard Kisteman
3. Ferdinand Knol
4. Erwin Krol
5. Harm Jan Kuijers
6. Arend Lier
7. Floris Stout
8. Rolf Veijer

Bouwvakkersreis naar Roemenië
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Dit is hoe de huisjes er
nu uitzien

Dit zal 
het resultaat worden

Het is de bedoeling om voor een gezin met
kinderen een fijne plek te creëren om te wonen.
Een thuis waar het veilig, hygiënisch en schoon is. 
Voor het project is minimaal € 8.000 nodig.
Omgerekend is dit een kleine € 3,00 per lid van
onze gemeente of zo’n € 8,00 per gezin/adres.
Dat moet toch zeker lukken?!

Om het geld bij elkaar te krijgen worden er
verschillende acties op touw gezet. Zo is er in de
achterliggende periode al geld opgehaald met
appels plukken, bloemschikken, de verkoop van
kerststollen en door giften. We zijn erg blij met
het mooie bedrag dat al bij elkaar is gespaard!
Ook in het nieuwe jaar staan er weer acties en
een collecte gepland en we hopen van harte dat
u het met gulle hand een warm hart toedraagt. 
Hoe mooi is het dat we – zelf gefundeerd op
Jezus Christus – een steentje kunnen bijdragen
aan de bouw van het levenshuis van onze
medemens. Dat Hij ons betrekt bij Zijn plan en we
zo een plaats mogen hebben in Zijn Koninkrijk.
Om zo samen te bouwen aan dat Koninkrijk hier
op aarde.. 

En daarin ook Christus na te volgen in zijn gebod
om God lief te hebben boven alles en onze
naaste als onszelf. 
Bouwt u mee? 

De werkgroep:
1. Ilse Bisschop-Van Lente
2. Amber Dunnink
3. Klaas Hoeve
4. Janneke Hooikammer-Dunnink
5. Richard Kisteman
6. Gerdinand Koobs
7. Daniëlle Kooiker-Mijnheer
8. Adriaan Nijzink
9. Debby Petter
10. Elise Schra



Kennismaken met ambtsdragers

In deze rubriek maken we kennis met onze ouderlingen en diakenen. Wie zijn de mannen die voor ons als
gemeente vooral op zondag zichtbaar zijn in het ambt en wat houdt hun bezig? Wat (of Wie?) motiveert
hun om op deze manier mee te bouwen aan Gods koninkrijk? Deze keer de beurt aan ouderling Johan
van Spijkeren en diaken Henk Bisschop.
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Ouderling Johan van Spijkeren
Mijn naam is Johan van Spijkeren, ik ben 35 jaar,
getrouwd met Klarinda en samen hebben we 2
kinderen Daan (6 jaar) en Lize (4 jaar). We
wonen aan de Oude Rijksweg in Rouveen.
Inmiddels ben ik ongeveer 3 jaar ouderling van
wijk 2.8.

Psalm 84 spreekt mij erg aan. 
Er zitten veel thema’s in die aanspreken.
Verlangen naar God, gedragen worden in
tegenspoed, bescherming, licht in de duisternis
en de belofte voor de mens die op Hem
vertrouwt. Ook hebben we een deel van deze
psalm meegekregen als trouwpsalm; ‘Want God,
de HEERE is een zon en een schild’.

1 Timotheüs 4 spreekt ook aan. 
Deze tekst kwam vooral binnen in de week dat
ik gekozen was tot ouderling. Hier wordt de taak
van Timotheüs beschreven. Timotheüs was jong
(net als ik) maar moest dat niet als drempel
zien. Ook zit er een oproep in om jezelf te
oefenen, te onderwijzen en te volharden.

In het dagelijks leven ben ik werkzaam als
projectleider bij Groothuis Bouw. Mijn vrije tijd
besteed ik graag aan mijn gezin en aan allerlei
bezigheden in en rondom het huis. Ook besteed
ik graag tijd aan mijn paardenhobby; mennen.
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Diaken Henk Bisschop
Mijn naam is Henk Bisschop, ik ben 52 jaar jong
en ben getrouwd met Jannette Jansen. Samen
wonen we aan de Oude Rijksweg. We zijn
dankbaar dat we het afgelopen jaar 25 jaar
getrouwd waren en dat we mochten ervaren
dat de Heere ons in mooie en moeilijke tijden
heeft bijgestaan en geholpen.

In het dagelijks leven ben ik werkzaam bij
Autobedrijf Korterink in Rouveen, waar ik alweer
31 jaar werk. In mijn vrije tijd ben ik ook nog
hobbyboer waar ik veel plezier en ontspanning
aan beleef. 

Sinds 2022 vervul ik mijn ambt als diaken in wijk
1, deze functie mag ik met plezier vervullen. Het
ambt van diaken vind ik mooi om te doen,
omdat ik zo als christen iets kan betekenen voor
mensen die het moeilijk hebben en dat we als
diaconie hulp kunnen bieden als ergens nood is.
Vooral om op een praktische manier geld bij
elkaar te krijgen voor bepaald goed doel ligt mij
het meest.

Psalm 68 spreekt mij erg aan en vooral vers 20:
‘Geloofd zij de Heere; dag aan dag overlaadt
Hij ons. Die God is onze zaligheid.’
Er werd onlangs over gepreekt en die preek
sprak mij erg aan. Dat we het toch niet alleen
hoeven te doen in ons leven hier op aarde.
Dat ‘dag aan dag overlaadt Hij ons’ niet
betekent dat de Heere ons een goed leven
belooft, maar dat Hij ook in moeilijke tijden voor
ons wil zorgen. Het is ook een mooie psalm om
te zingen:

Geloofd zij God met diepst ontzag!
Hij overlaadt ons, dag aan dag,
Met Zijne gunstbewijzen.
Die God is onze zaligheid;
Wie zou die hoogste Majesteit
Dan niet met eerbied prijzen?
Die God is ons een God van heil;
Hij schenkt, uit goedheid, zonder peil,
Ons 't eeuwig, zalig leven;
Hij kan, èn wil, èn zal in nood,
Zelfs bij het naad'ren van den dood,
Volkomen uitkomst geven.

Ik hoop dat ik mijn taak als diaken naar mijn
kunnen zo goed mogelijk mag blijven doen, en ik
ben me er van bewust dat ik het niet van mezelf
kan, maar dat ik Gods onmisbare hulp en zegen
hier bij nodig heb.



Blikopener
WANDELEN MET GOD 

Wandelen? Meestal lopen we. Of rennen we.
Van hot naar her. Met een volle agenda is het
vaak haasten. Dan moet alles efficient en met
de kortste route. Druk, druk, druk...

Voor wandelen heb je tijd en rust nodig. Je kiest
ervoor om te gaan wandelen, als activiteit. Op
vakantie of op een zondagmiddag. Wandelen
geeft je rust. Je neemt de tijd en vergeet soms
ook even de tijd. Je onthaast en het geeft
ontspanning. Je krijgt oog voor wat je onderweg
tegenkomt en verwondert je over de schepping.
En als je met iemand wandelt, ben je in gesprek
met de ander. Je hebt uitgebreid de tijd om van
gedachten te wisselen. Van hart tot hart. 

In de bijbel komt de term ‘wandelen’ veel voor.
Bedoelt wordt dan vaak de omgang met God.
En ook in veel liederen wordt er over gezongen. 

Leven in nauwe verbondenheid met God
Het bekendste voorbeeld in de bijbel is toch wel
Henoch. Hij wandelde met God. 
Genesis 5 : 21-24: “ Henoch leefde vijfenzestig
jaar, en verwekte Methusalach. En Henoch
wandelde met God, nadat hij Methusalach
verwekt had, driehonderd jaar; en hij verwekte
zonen en dochters. Al de dagen van Henoch
waren driehonderdvijfenzestig jaar. Henoch
wandelde met God, en hij was niet meer, want
God nam hem weg.’ 
Hij werd 365 jaar en wandelde 365 dagen per
jaar met God. Hij werd daarvoor beloond,
daarover lezen we ook in Hebreeen: 
Hebreeen 11 : 5-6: “ Door het geloof werd
Henoch weggenomen opdat hij de dood niet
zag, en hij werd niet gevonden, omdat God hem
had weggenomen; want voor zijn wegneming
heeft hij getuigenis verkregen dat hij God
behaagd had. Zonder geloof echter is het
onmogelijk Hem te behagen; want wie tot God
nadert, moet geloven dat Hij is en dat Hij een
beloner is van hen die Hem zoeken.” 

We lezen niet veel over Henoch. Maar wat we
weten is dat hij in nauwe verbondenheid met
God leefde. Ook al leefde hij in een tijd waarin
veel mensen niets van God moesten hebben, hij
was zich bewust van Gods aanwezigheid, hield
rekening met Hem, ging vertrouwelijk met God
om. En dat maakte God blij!

Het mooie is dat God ook met ons wandelt, dat
God zich aan ons verbindt. En ook nog eens heel
nauw: God verbindt zich aan ons met hele grote
en mooie beloften: dat Hij onze Vader wil zijn,
dat Hij door Jezus onze zonden wil vergeven, dat
Hij door zijn Geest ons weer liefde wil leren. Dus
God neemt het initiatief. Hij wandelt met ons en
Hij zegt: wandel jij nou ook met Mij. Leef dichtbij
Mij. Leef in verbondenheid met Mij. Elke dag. En
God zegt dat omdat Hij weet dat ons leven dan
mooi wordt. En richting krijgt en doel. Je ziet het
aan Henoch. Hij wandelde met God en hij hoefde
niet te sterven: ‘aan zijn leven kwam een einde
doordat God hem wegnam’. Het is niet zo dat
wie met God wandelt niet hoeft te sterven, maar
het is wel zo dat wie leeft in nauwe
verbondenheid met God het eeuwige leven
ontvangt. Dat is het schitterende uitzicht tijdens
deze wandeling. 

Bij wandelen hoort een weg. Je wandelt altijd op
een bepaald pad. Bij het ‘wandelen met God’
hoort ‘de weg van de Heer’. Wat is die weg dan?

Psalm 25 : 4-14: “HEERE, maak mij Uw wegen
bekend, leer mij uw paden. Leid mij in Uw
waarheid en leer mij, want U bent de God van
mijn heil; U verwacht ik de hele dag. Denk aan
Uw barmhartigheid, HEERE, en Uw
goedertierenheid, want die zijn van eeuwigheid.
Denk niet aan de zonden uit mijn jeugd of aan
mijn overtredingen; denkt U aan mij naar Uw
goedertierenheid, omwille van Uw goedheid,
HEERE. Goed en waarachtig is de HEERE,
daarom onderwijst Hij zondaars in de weg. Alle
paden van de HEERE zijn goedertierenheid en
trouw voor wie Zijn verbond en Zijn getuigenissen
in acht nemen. Omwille van Uw Naam, HEERE,
vergeef mijn ongerechtigheid, want die is groot. 
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Wie is de man die de HEERE vreest? Hij
onderwijst hem in de weg die hij moet kiezen.
Zijn ziel overnacht in het goede, zijn nageslacht
zal de aarde bezitten. Vertrouwelijk gaat de
HEERE om met wie Hem vrezen, Zijn verbond
maakt Hij hun bekend.” 

David noemt het de weg van de waarheid.
Helaas leven wij niet altijd met en in de
waarheid en ontsporen we nogal eens.
Gelukkig; God ‘wijst zondaars de weg’. Want
‘zonde’ is op de verkeerde weg zitten. Zonde is
het doel missen. Er zijn veel dwaalwegen maar
er is maar één weg van God. Dat is de weg van
verlossing en redding. In vers 10 lezen we het:
als we op Zijn beloften letten, als we de wetten
van Zijn verbond onderhouden, zullen we liefde
en trouw op onze wegen tegenkomen.

Wandelen met God betekend dat je Zijn
aanwijzingen volgt. Omdat je gelooft dat die
goed zijn. Omdat je gelooft dat die
aanwijzingen je leven redden. Gehoorzaamheid
hoort dus ook bij het wandelen met God.
Tegelijk kent wandelen met God de route van
berouw en bekering wanneer het fout ging in je
leven, de weg van vergeving en vernieuwing.
Hoe vaak gebeurt het niet dat wij ‘van de weg
raken’? Ons doel missen? Verdwaald raken?
Wandelen met God is de uitweg aanvaarden
die Hij biedt. 

Leven in nauwe verbondenheid met God: daar
kan je enorm naar verlangen. Maar dat gaat
niet samen met je eigen gang blijven gaan. En
dat is juist wel hoe veel mensen om ons heen
hun leven invullen, hun eigen weg kiezen, het
eigen geluk najagen. Hoe blijf je dan staande?
Daarvoor kijken we naar Jezus. In Zijn tijd hier
op aarde had Hij nauwe verbondenheid met Zijn
Vader. Jezus wandelde met de Vader. 

Hoe vaak lezen we het niet dat Hij zich terugtrok
na een drukke dag om in gebed te zijn met
God, met Zijn Vader? Het gebed gaf Hem
kracht, maakte Hem wijs. En in dat intensieve
gebedscontact leerde Jezus Gods wegen gaan.
En zo ontdekt Jezus ook dat Hij zelf die weg is.
Jezus is dé weg, de weg van God. 

Als het voor Jezus al belangrijk was om de Bijbel
te raadplegen en om te bidden, hoeveel te
meer is het voor ons onmisbaar voor een leven
met God, voor de nauwe verbondenheid met
God. 
Dan gaan we rekening houden met God. En
voelen dat Hij met ons meegaat de dag door.
Zijn plannen worden mijn plannen. Wat voor
God belangrijk is wordt belangrijk voor mij.
Laten we daarom vooral iedere dag onder de
indruk raken van de nauwe verbinding die God
met ons aangaat. 

*Deze mediatie is geschreven voor de sing-in
op 29 oktober jl. De liederen die deze avond
zijn gezongen (uit de bundel van Johannes de
Heer):

Er is een God die hoort
Ik wandel in het licht met Jezus (nr. 13)
Hij die rustig en stil (nr. 133)
Volle verzeek’ring; Jezus is mijn (nr. 197)
Al de weg leidt mij mijn Heiland (nr. 5)
Ga niet alleen door ‘t leven (nr. 53)
Ruwe stormen mogen woeden (nr. 972)
Als g’ in nood gezeten geen uitkomst ziet
(nr. 7)
Leid mij Heer o machtig Heiland (nr. 108)
Leer mij uw weg (nr. 330)
Neem mijn leven laat het Heer (nr. 134)
Elk uur, elk ogenblik (nr. 80)
Dichterbij U o God (nr. 456)
Beveel gerust Uw wegen (nr. 411)
Lichtstad met uw paarlen poorten (nr. 52)
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De slag om het hart
Door Ankie de Jong

In het vorige gemeenteblad schreef ik over hoe vrij
we in ons denken zijn en waar we ons door laten
beïnvloeden, met als voorbeeld de invloed die de
telefoon en social media op ons hebben. Het is
een onderwerp wat me bezig blijft houden.
Afgelopen tijd las ik het boek 'De slag om ons hart'
van Herman Paul, een boek over secularisatie van
verlangen. Op sommige punten raakt dit boek aan
hetzelfde thema, maar dan vanuit een heel ander
gezichtspunt, namelijk secularisatie. Ik wil een
aantal gedachtes en citaten uit dit boek delen, die
mij aan het denken zetten. 

In het boek pleit Herman Paul voor een alternatieve
definitie van secularisatie. Hij definieert
secularisatie niet als afnemende aantallen
kerkgangers, niet als een onafwendbaar proces,
veroorzaakt door verlichting, modernisering en
rationalisering. Nee, Herman Paul draagt in zijn
boek een andere definitie aan: secularisatie is
wanneer het verlangen van je hart verschuift van
God naar aardse zaken. “Van secularisatie is
sprake als verlangen naar sociale status, een
succesvol leven, een gelukkig gezin, een rijk
gevulde kerk of een onbezorgde oude dag sterker
wordt dan verlangen naar God.” Dan komt
secularisatie ineens heel dichtbij! Want ook al
zitten we elke zondag in de kerk, het kan maar zo
gebeuren dat het verlangen van ons hart naar heel
andere dingen uitgaat. Naar een mooi huis, een
betere baan, naar spullen... Naar vervulling van al
onze verlangens in het hier en nu, we gaan op in
deze ‘tussentijd’ op aarde. En daarmee verschuift
de focus langzaamaan van God en Zijn toekomst
weg. We hebben God minder nodig, als we maar
gelukkig zijn in het hier en nu. We bekommeren ons
minder om de hemel en meer om de aarde. We
vergeten dat ons hart rusteloos is, tot het rust vindt
in God, onze Schepper.  
 

Deze uitspraak over ons onrustige hart komt van
Augustinus. Herman Paul grijpt in zijn boek
meerdere keren terug op Augustinus, die al
betoogde dat het hart de crux is waarom een
mensenleven draait. “Als het hart een metafoor
voor verlangen is, en verlangen vatbaar is voor
manipulatie, dan kan ons hart op allerlei manieren
geraakt worden. Onze verlangens worden
gevormd en misvormd door voorbeelden van
anderen, beloftes van beloning en stimulansen van
bevrediging. Het hart is dus geen kluis met een
hangslot, maar een balustrade die van alle kanten
wind vangt.”

Ik deel nog een paar citaten uit het boek:
"Verlangen naar God kan gemakkelijk op het
tweede plan komen, als andere verlangens maar
krachtig genoeg worden geprikkeld."
"Op een ochtend kunnen mensen wakker worden
en beseffen: 'Ik heb al in geen jaren gebeden,
maar God niet of nauwelijks gemist.' Of: 'Ik bid
wel, maar wens intussen heel andere dingen dan
dat mijn leven zich uitstrekt naar God.'"
"Secularisatie van verlangen is vaak geen zaak
van slaande deuren, maar van sluipende, soms
nauwelijks bewuste heroriëntatie van het hart."
"Vermoedde de Britse socioloog Herbert Spencer
terecht dat de vormende waarde van één preek
en een paar liederen op zondagochtend niet
opweegt tegen het bombardement van prikkels
waarmee een kapitalistische economy of desire
onze verlangens dag in dag uit probeert te
manipuleren?"

Voor mij zijn dit rake zinnen. Want hoe vaak laat ik
me wel niet meeslepen door verlangens in het hier
en nu? Hoe vaak vergeet ik niet waar het echt om
draait? En hoe vaak overschat ik mezelf niet, als
het gaat om de invloed die de wereld om mij heen
heeft op mijn verlangens? Deze citaten laten me
in de spiegel kijken, confronteren me met wat er
echt toe doet. 
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Wist je dat er in de Nexus-app een groep is die
‘Het goede boek’ heet? In deze groep worden
boekentips met elkaar gedeeld. Houd je van
lezen en kun je soms wel wat inspiratie voor

nieuwe boeken gebruiken? Word dan gauw lid
van deze groep! 

Onderstaande titels zijn de afgelopen tijd al
gedeeld in de app:
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Gelukkig is het niet alleen maar kommer en kwel in
het boek. Herman Paul gaat bij diverse theologen
te rade over hoe we het verlangen naar God
kunnen voeden en hoe we ons daarin kunnen
oefenen. Ja, “verlangen naar God komt bij God
zelf vandaan. Maar zoals Augustinus nooit moe
werd te beklemtonen, bedient God zich van
middelen om dit verlangen te wekken.” Eén van de
middelen die in het boek genoemd wordt, is het
zingen van de psalmen. Maar ook medechristenen
kunnen zo’n middel zijn. In één van de
hoofdstukken gaat het over de martelaren in de
vroegchristelijke kerk als voorbeeld in navolging
van Christus. Niet als voorbeeld in hun sterven,
maar júíst als voorbeeld in hun leven in volledige
toewijding aan Christus. Ook in dit hoofdstuk put
Herman Paul uit het werk van Augustinus.
Augustinus rekt het begrip martelaar op, door niet
alleen de christenen die het met de dood hebben
moeten bekopen martelaar te noemen, maar ook
de christenen die ondanks verleidingen
vasthouden aan hun geloof. Herman Paul stelt ons
hierbij de vraag in het boek: “Wie wijzen jou in
deze navolging dan de weg? Kom jij weleens
martelaren tegen, […] die jou uit je comfortzone
halen met een toewijding aan Christus die jou
beschaamd doet staan? Wie ontdekken jou aan je
laksheid en doorbreken het ingesleten patroon
van een leefwijze die met navolging van Christus
weinig raad weet? […] Zijn er martelaren in jouw
omgeving of in jouw traditie die jou voorleven wat
het betekent je hoop en vertrouwen op Christus te
stellen? Of zie je zulke figuren liever voorbij omdat
ze niet beantwoorden aan jouw criteria voor een
gelukkig en succesvol bestaan?” 

Boekentip?
Ik zou nog veel meer citaten uit het boek kunnen
noemen die tot nadenken stemmen. Dus zou ik dit
boek aanraden om te lezen? Ja, om je verder te
verdiepen en te laten spiegelen is het zeker een
aanrader. Het geeft genoeg denkstof. Maar
Herman Paul is een echte wetenschapper,
waardoor het boek een hoog academisch gehalte
heeft. Het boek is een opsomming van
verschillende artikelen die hij eerder gepubliceerd
heeft voor verschillende doelgroepen. Sommige
hoofdstukken zijn behoorlijk taai en
veronderstellen voorkennis. Dat maakt het geen
makkelijk boek om te lezen. Ook is de samenhang
tussen de hoofdstukken niet altijd duidelijk. Dat is
tegelijkertijd een voordeel, want daardoor is het
niet erg om delen uit het boek over te slaan. Nu
vind ik het zelf heel lastig om hoofdstukken over
te slaan in een boek, dus plichtsmatig wil ik een
boek van A tot Z lezen. Maar in dit geval zou ik
aanraden: leen het boek van de bibliotheek, lees
de hoofdstukken die je aanspreken, en laat de
stukken die je minder aanspreken lekker links
liggen.



WELKOM
N i e u w e  g e m e e n t e l e d e n

Wij zijn Peter, Klaske en Emma de Weerd en we
wonen in Staphorst. Afgelopen jaar zijn we lid
geworden in Rouveen.

Peter komt oorspronkelijk uit Staphorst en Klaske
uit Friesland.
Peter is betonmachinist bij Schagen
Klaske is helaas 2 jaar geleden voor 100%
afgekeurd. Door een chronische aandoening lukte
het vooral lichamelijk niet meer (werkte voor heen
in de zorg).
We hebben een dochter van 10 die naar de Koning
Willem Alexander school in Staphorst gaat.
We hopen op een goede en fijne tijd in de
gemeente.
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Wij zijn Corné,
Rosanne en Jesse
van de Waerdt en
wonen in Staphorst. 

Half mei zijn wij, Liekele en Janneke Hoekstra, in Rouveen komen wonen.
Helemaal uit Nieuwleusen vandaan, waar wij lang gewoond en gewerkt
hebben. Janneke vele jaren als onderwijzeres in een dorpje verderop, en
ik als predikant van de Hervormde gemeente Nieuwleusen.
Nu zijn we met pensioen en emeritaat en hebben wij een prachtige
woning in Rouveen gevonden met veel ruimte en een prachtig uitzicht.
Het vrije leven in dit mooie dorp bevalt geweldig goed.
Wij hebben vier kinderen waarvan er drie - en ook onze drie
kleinkinderen - in de Randstad wonen, waar we regelmatig naartoe
trekken. 

Daarnaast zijn er nog werkzaamheden als het consulentschap in een naburige gemeente, vaak de
zondagse preekbeurten her en der in de regio, zodat wij zondags niet heel vaak in de diensten hier
zullen zijn. Maar het is goed hier een levende gemeente te ervaren die mede de samenleving kleurt
waarmee wij ons verbonden weten. 

Afgelopen juni zijn wij getrouwd en inmiddels
trotse en dankbare ouders van ons pasgeboren
zoontje Jesse.
Corné werkt als monteur in de bedrijfswagens en
Rosanne werkt als verzorgende IG op een niet
aangeboren hersenletsel afdeling.
Begin dit jaar zijn wij lid geworden van de
gemeente. De betrokkenheid van de kerkenraad
geeft ons een goed gevoel. 
We hopen op een fijne tijd in de gemeente. 



13

Afgelopen periode ben ik meegenomen naar jullie gemeente
Rouveen – Staphorst waar ik tot op heden geen spijt van
heb.
Het was even wennen maar ik ben hartelijk onthaald; voelde
als een warme deken om mij heen.  Dank jullie allen!
 
Ik ben Hilly Redder, woon ruim 10 jaar in de wijk Oosterboer
Meppel.
Ik heb een dochter, Roswitha, zij werkt bij de politie in Den
Haag en woont met Ferry in Amersfoort.
Zelf werk ik sinds 1980 in ons familiebedrijf. In 2011 zijn wij
verhuisd naar ons nieuwe pand aan de Achthoevenweg en
hebben mijn broer Roelof Redder, neef Roelof Bloemert en ik
Transportbedrijf REDDER STAPHORST BV met z’n drieën
overgenomen van onze beide vaders.

Wij zijn Gerco en Angelie Buitenhuis. We hebben een dochter Eva.
Sinds begin dit jaar zijn wij lid van de gemeente.
Wij wonen in Rouveen aan de Seringenhof. 

Wij zijn Joost en Janita de Weerd en wonen in
Staphorst. 
Afgelopen jaar zijn wij in het huwelijksbootje gestapt
en sindsdien zijn we beide lid van jullie gemeente
(Joost was al lid en Janita sinds we getrouwd zijn).
In het dagelijks leven werkt Janita als pedagogisch
medewerkster bij kinderopvang Mathil in Staphorst en
Joost is salesmanager bij Etran. 
We hopen op een fijne tijd in de gemeente en kijken er
naar uit om jullie beter te leren kennen!

Ik voel mij al steeds meer ingeburgerd in jullie gemeente door o.a. deel te nemen aan de
Vakantiebijbelweek, Maatjeswerk, de Bijbelkring etc.
Mijn deur staat altijd open om bij te praten onder het genot van een kop koffie. Hartelijk welkom.

Gerco is werkzaam als chauffeur bij
een kunstgrasleverancier in
Genemuiden. 
Angelie werkt als Verzorgende IG in
Zwolle.
We hopen op een fijne tijd in de
gemeente. 



Jongerenwerkers stellen zich voor.. 

Wij zijn Robert en Jolien Duiker. Sinds juli wonen wij met onze 5 kinderen aan de Wilgenlaan in Rouveen en
zijn wij actief als jongerenwerkers in Hervormd Rouveen Staphorst.

Soms denkt men dat een jongerenwerker leuke dingen doet met de jeugd. Dat vinden we erg leuk en dat
doen we zeker maar veel meer zijn we bezig met toerusting van en rondom de jongeren. Een jongere vindt
God niet door leuke dingen te doen en een jongere blijft niet in de kerk als het alleen maar leuk is. Het
tegendeel is waar. Het is goed en Bijbels wanneer we de jongeren voorleven wat het is om te leven als
lastdrager in plaats van als gelukszoeker. 
Als jongerenwerkers vinden we het belangrijk dat jongeren de Heere leren kennen, de ander leren kennen en
hun plek in de gemeente leren innemen.
De activiteiten voor en door jongeren en de gesprekken met jongeren zijn als het goed is dan daarop
gericht. Daar zetten wij ons voor in.

Laten we elkaar ontmoeten, aansporen en bemoedigen om jongeren voor te leven in de navolging van de
Heere Jezus.
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Een kleine sfeerimpressie van het schaatsen in Thialf
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Verhaal
HOE ZIET DE HEMEL ERUIT?

Dominee De Groot kijkt met een tevreden blik
rond. Wat blijft het toch een mooi gezicht al die
twaalf/dertienjarigen met een opengeslagen
Bijbel voor hun neus. De dominee voelt zich
gezegend dat er nog zo’n grote groep jongens en
meisjes naar catechisatie komen. 
Vanavond staat een best moeilijk onderwerp op
het programma.
Eén van de catechisanten kwam vorige week,
naar aanleiding van een sterfgeval in de familie,
bij hem met de vraag hoe de hemel er eigenlijk
uit zal zien en hoe het daar zal zijn. 
De dominee had daar niet meteen een antwoord
op gegeven, maar de kinderen een opdracht
meegegeven. De opdracht bestond uit het
zoeken naar Bijbelteksten waarin iets over de
hemel werd gezegd. Hij is echt benieuwd of de
kinderen teksten hebben opgezocht en met welke
Bijbelteksten ze komen. 
Zelf is hij ook in het onderwerp gedoken. Het was
nog best een zoektocht om teksten te vinden die
duidelijk iets over de hemel zeggen.

“Jongens en meiden, laten we deze avond
beginnen met gebed,” de dominee wacht tot het
stil is, iedereen met zijn/haar handen gevouwen
zit en de ogen dicht heeft. Dan vraagt de
dominee een zegen over de avond. Nadat de
dominee gebeden heeft, zingen ze nog een lied
met elkaar. 
Dominee De Groot staat daarna op en vraagt:
“Wie van jullie heeft een tekst gevonden in de
Bijbel die iets zegt over hoe de hemel eruitziet of
hoe het in de hemel zal zijn?” Meteen schieten er
heel veel vingers de lucht in. 
De dominee glimlacht tevreden; het is hem wel
vaker opgevallen wanneer een catechisant met
een onderwerp aankomt, er beter meegedaan
wordt dan wanneer het alleen maar van hem
komt.

“Jasmijn, noem jij eerst maar een tekst die je
gevonden hebt”.
“In Openbaring vond ik best veel teksten die wijzen
naar de hemel. 
Bijvoorbeeld in Openbaring 21:25 waar staat: “Haar
poorten zullen nooit worden gesloten, omdat er
geen nacht zal zijn.”*

“Kun je je er een voorstelling van maken hoe het zal
zijn als het nooit meer nacht zal worden, Jasmijn?”
“Nee, dominee, eigenlijk niet. Dat zou betekenen
dat we nooit meer moe zullen worden, omdat je
dan een soort van opgeladen wordt door Gods
liefde denk ik. Ik bedacht zelf nog dat de poorten
niet meer op slot zouden hoeven, omdat het altijd
veilig is in de hemel. Er wordt niet gestolen en
gemoord of geroofd, omdat in de hemel al het
kwaad niet meer bestaat”, zegt Jasmijn. Dominee
De Groot knikt goedkeurend; “Heel goed bedacht,
Jasmijn.
Kasper heb jij nog een tekst over de hemel
gevonden?” 

“Ja dominee, in Romeinen 8:23 staat: ”Wij hunkeren
naar de dag dat ons lichaam zal worden verlost
van ziekte en dood, zodat we in alle opzichten
zonen van God zullen zijn”.* 
Dat wijst er denk ik op dat we in de hemel een
perfect lichaam zullen krijgen en dat we nooit meer
ziek zullen worden of pijn zullen lijden.

Aan het eind van de catechisatie kijkt de dominee
terug op een fijne avond; de jongelui kwamen met
mooie teksten en samen hebben ze een goed
gesprek gehad over de inhoud van die teksten.

*De teksten komen uit het boekje: Hoe is het in de
Hemel van Kathleen Long Bostrom. 

Geschreven door Trijntje Bos

16



17



Mini pizza gezichtjes
Leuk om te maken en om op te eten; pitabroodjes met zelfgemaakte gezichtjes van groenten.

Ingrediënten (voor 8 stuks):
8 pitabroodjes

50 gr geraspte kaas
200 ml pasta of pizza saus

Suggesties om mee te versieren:
Paprika

Champignons
Hamreepjes
Maïs uit blik

Courgette
Cherrytomaatjes

Benodigdheden:
Bakplaat

Bereiding:

1. Verwarm de oven op 200 graden. 
2. Besmeer de bovenzijde van

pitabroodjes met tomatensaus en
bestrooi met geraspte kaas. 

3. Was de groenten en snijd in
stukjes en reepjes. 

4. Maak met het beleg leuke
gezichtjes of figuurtjes op de pizza.

5.  Leg de mini pizza’s op een
bakplaat en bak ze 15 minuten af. 
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VOETSTAPPEN IN HET ZAND

Ik droomde eens en zie
ik liep aan ‘t strand bij lage tij.

Ik was daar niet alleen,
want ook de Heer liep aan mijn zij.

We liepen samen het leven door,
en lieten in het zand,

een spoor van stappen; twee aan twee,
de Heer liep aan mijn hand.

Ik stopte en keek achter mij,
en zag mijn levensloop,

in tijden van geluk en vreugde, 
van diepe smart en hoop.

Maar als ik het spoor goed bekeek,
zag ik langs heel de baan,

daar waar het juist het moeilijkst was,
maar één paar stappen staan.

Ik zei toen: ‘Heer waarom dan toch?
Juist toen ik U nodig had,

juist toen ik zelf geen uitkomst zag,
op het zwaarste deel van mijn pad...’

De Heer keek toen vol liefde mij aan,
en antwoordde op mijn vragen;

‘Mijn lieve kind, toen het moeilijk was,
toen heb Ik jou gedragen...’


